



KEMENTERIAN PENDIDIKAN

KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA

KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut Harga adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor / Pembekal-Pembekal yang yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah bidang serta dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut :

Bil	Tajuk Dan No. Sebut Harga	Taraf / Syarat Pendaftaran	Tarikh, Tempat Taklimat Sebut Harga & Lawatan Tapak	Tarikh Dan Tempat Pengambilan Dokumen	Tarikh Dan Tempat Tutup Sebut Harga	Harga Dokumen
1	KERJA-KERJA PERABOT TERBINA DALAMAN BAGI PROJEK MENAIKTARAF SEKOLAH MENENGAH VOKASIONAL PASIR MAS KEPADA KOLEJ VOKASIONAL PASIR MAS, KELANTAN KP(BP-T)/SBTH/12/2024	<ul style="list-style-type: none">♦ Taraf Bumiputera-T1♦ Kod Bidang MoF - 020101 ATAU <ul style="list-style-type: none">♦ CIDB Gred G1♦ Kategori: B07	07 Januari 2024 (Selasa) Pendaftaran: Masa: 9.00 – 10.00 pagi Taklimat: Masa: 10.00 pagi Tempat Taklimat: KV PASIR MAS KEHADIRAN TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN	07 Januari 2024 (Selasa) Masa: 11.00 pagi Tempat: KV PASIR MAS	14 Januari 2024 (Selasa) Sebelum jam 12.00 tengah hari Tempat: Peti Sebutharga Jabatan Pendidikan Negeri Kelantan, Bandar Baru Tunjong 16010 Kota Bharu Kelantan.	Percuma
2	Waktu urusan pertanyaan mengenai tawaran sebut harga adalah seperti berikut :					
	HARI		WAKTU			
	Isnin hingga Khamis		9.00 pagi – 12.00 tengah hari dan 2.30 petang – 4.00 petang			
	Jumaat		9.00 pagi – 12.00 tengah hari sahaja			
3	Pendaftaran kontraktor akan dibuka pada jam 9.00 pagi sehingga sesi taklimat bermula. Pendaftaran lewat tidak dibenarkan menyertai sebut harga. Kontraktor/Pembekal yang hadir ke sesi taklimat hendaklah membawa bersekali Sijil-sijil ASAL dan SALINAN (tidak akan dikembalikan), Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang berkaitan, Sijil CIDB, Sijil SPKK serta Sijil Pendaftaran Bumiputera yang diluluskan oleh Kementerian Kewangan Malaysia. PERWAKILAN KUASA ADALAH TIDAK DIBENARKAN SAMA SEKALI . Pengarah Syarikat atau/dan penama yang sah di dalam sijil sahaja diwajibkan menghadiri taklimat sebut harga dan lawatan tapak.					
4	Dokumen hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor / Pembekal yang hadir ke taklimat & lawatan tapak sahaja dan wakil sah kontraktor/pembekal dengan menunjukkan dan mengemukakan Surat Perwakilan Kuasa dan sijil-sijil ASAL bagi Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang berkaitan, Sijil SPKK serta Sijil Pendaftaran Bumiputera yang diluluskan oleh Kementerian Kewangan Malaysia.					
5	Dokumen Meja Sebut Harga disediakan untuk semakan di Jabatan Pendidikan Negeri Kelantan, Bandar Baru Tunjong, 16010 Kota Bharu, Kelantan pada waktu pejabat sehingga tarikh sebut harga dijadualkan tutup.					
6	Dokumen sebut harga yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri, dengan nombor dan tajuk sebut harga dituliskan di kirinya dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga mengikut alamat di atas.					
7	Semua kos yang berkaitan dengan Tawaran Kerja di atas adalah tanggungjawab kontraktor. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan sama sekali.					
8	KPM tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan dengan tawaran ini.					